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3 October 2025
致： 	傳媒機構採訪主任
To :		News Editors

香港教育大學（教大）2025年10月6日至19日可供採訪之活動一覽
The Education University of Hong Kong (EdUHK) Events Calendar for 6 – 19 October 2025

本校誠邀　貴機構派員採訪下列活動。傳媒查詢，請聯絡教大傳訊處（電話：2948 6050）。
You are cordially invited to cover the events below. For media enquiries, please contact the Communications Office at 2948 6050. 

以下活動或有人數限制，傳媒請預先向主辦部門登記。
There may be restrictions on the number of participants for the following event(s). Please contact the respective organiser(s) / department(s) for prior registration. 

1. 教大大埔校園（新界大埔露屏路十號）
EdUHK Tai Po Campus (10 Lo Ping Road, Tai Po, New Territories) 

	日期
Date
	時間
Time
	活動
Event
	地點
Venue
	主辦部門及公眾查詢
Organiser &
Public Enquiry 
	備註
Remarks

	2025-10-17
	14:00-16:30
	6x6 Visual Flow @ EdUHK: 台北 x 香港視覺藝術交流展覽

6x6 Visual Flow @ EdUHK: Taipei and Hong Kong Visual Arts Exchange Exhibition

藝術家分享及開幕禮（需報名）
藝術家分享：香港教育大學大埔校園B1-G/F-19教室
開幕典禮：香港教育大學大埔校園文化與創意藝術學系展覽廳B2-P-01室

Artists Sharing and Opening Ceremony (By Registration Only)
Artists Sharing: Classroom B1-G/F-19, EdUHK Tai Po Campus
Opening Ceremony: CCA Gallery, B2-P-01, EdUHK Tai Po Campus

嘉賓 Guest 
台北藝術家 Taipei Artists
莊普		TSONG Pu   
陶文岳	TAO Wen Yueh
連建興	LIEN Chien Hsin 
潘鈺		PAN Yu
蔡國傑	CAI Guojie
蕭筑方	HSIAO Chu Fang

香港藝術家 Hong Kong Artists
王永棠 	WONG Wing Tong
呂豐雅	LUI Eddie 
洪強 	HUNG Keung 
陳穎斯	CHAN Wing Sze Cissy
麥翠影 	MAK Winnie
劉瑛 	LIU Ying
（按姓氏筆畫排序）Listed in stroke-based order
	藝術家分享：香港教育大學大埔校園B1-G/F-19教室
Artists Sharing: Classroom B1-G/F-19, EdUHK Tai Po Campus

開幕典禮：香港教育大學大埔校園文化與創意藝術學系展覽廳B2-P-01室
Opening Ceremony: CCA Gallery, B2-P-01, EdUHK Tai Po Campus
	文化與創意藝術學系
Department of Cultual and Creative Arts

查詢/ Enquiries: 
蔡小姐Ms Choi 
電話/ Tel: 2948 7225
電郵/ email: mavaecp@eduhk.hk 

https://www.eduhk.hk/cca/zh-hant/news-and-events/news-and-events/?category=0&id=296

	藝術家分享及開幕禮（需報名）

登記連結：https://eduhk.au1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3f4J8BMKwiCoYGa

報名截止日期：2025年10月5日
備註：座位有限，教大師生優先。成功報名的參加者將於2025年10月10日或之前收到電郵作實。

Artists Sharing and Opening Ceremony (By Registration Only)

Registration link: https://eduhk.au1.qualtrics.com/jfe/form/SV_3f4J8BMKwiCoYGa (Chinese Only)

Registration Deadline: 5 October 2025
Notes: Limited seats, priority for EdUHK students and staff. Successful registrants will receive a confirmation email by 10 October 2025.


	2025-10-18- 2025-10-24
	09:30-17:30
	6x6 Visual Flow @ EdUHK: 台北 x 香港視覺藝術交流展覽

6x6 Visual Flow @ EdUHK: Taipei and Hong Kong Visual Arts Exchange Exhibition

	香港教育大學文化與創意藝術學系展覽廳B2-P-01室

CCA Gallery, B2-P-01, EdUHK
	文化與創意藝術學系
Department of Cultual and Creative Arts

查詢/ Enquiries: 
蔡小姐Ms Choi 
電話/ Tel: 2948 7225
電郵/ email: mavaecp@eduhk.hk

https://www.eduhk.hk/cca/zh-hant/news-and-events/news-and-events/?category=0&id=296

	備註：個別公眾人士須在校園入口處以身份證明文件登記。如多於一人或以團體形式一同進入校園，請於到訪前七個工作天，電郵訪客名單（英文姓名、中文姓名（如有）、訪客個別電郵）至mavaecp@eduhk.hk，登記一經確認，閣下將收到包含二維碼的電郵。進入校園時請向保安展示二維碼，掃描完成後，便可進入校園到訪展覽廳參觀展覽。

Note: Individual visitors must register with ID at the campus entrance to access EdUHK. If more than one person or a group enters the campus together, please email the visitor list (English name, Chinese name (if applicable), and email addresses) to mavaecp@eduhk.hk at least seven working days prior to the visit. Upon confirmation of registration, you will receive an email containing a QR code. Please present the QR code to security upon entering the campus. After scanning, you may proceed to visit the gallery. 
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